
Notulen parochievergadering d.d. 2 mei 2022 
 

 

Aanwezig:     

Pastoor van Horne, Dominique Voesten, Jolanda van der Broeck (kerkbestuur),  Dré 

Duijf, Rini Steeghs, Monique Hennequin (commissie/werkgroep),  Els en Pieter Duijf 

(vrijwilligers), en daarnaast nog 23 parochianen. Afwezig m.k.:  Jos en Nelly Custers 

Opening 

Pastoor van Horne opent de vergadering met iedereen welkom te heten en een gebed. 

Geeft daarna het woord aan Dominique. Zij bedankt Monique voor het gebak van 

vanavond. Monique stelt zichzelf even voor. Zij is de nieuwe bewoonster van de 

pastorie. 

Jaarverslag 

Dit heeft in ’t Krentje gestaan; er zijn geen opmerkingen  

(vraag over rode cijfers 2020 en 2021 komt terug bij punt 3) 

Financieel jaarverslag 2020-2021 

Dominique deelt het financieel verslag van 2020 en 2021 uit en licht e.e.a. verder toe. 

Verslag van 2019 volgt in ’t Krentje. → bij inkomsten 2020 staat de opbrengst van de 

hobby- en handwerkvereniging. Dit moet in 2019 bij de inkomsten staan. 

Punten die aan de orde komen:  

Kascontrole 

in 2019 e.v. is er geen kascontrole geweest door Corona. Leo Clephas geeft aan dat dit 

niet verplicht is, het KB hoeft alleen verantwoording af te leggen aan het Bisdom. Vanuit 

de parochianen is behoefte aan een kascontrole. Dominique vraagt wie de kascontrole 

van de afgelopen drie jaren wil doen, niemand meldt zich. 

  

Subsidie gemeente Venray 

Subsidie is na 2020 niet meer aangevraagd. Dominique pakt dit verder op. 

 

Inkomsten hobby-en handwerktentoonstelling 

In 2019 is een bedrag van 1800 euro geschonken aan de kerk t.b.v. de aanleg van het 

toilet in de kerk. Dit staat op het financieel jaarverslag van 2019 en moet uit het financieel 

jaarverslag van 2020. 

Onkostenvergoeding pastoor 

dit gebeurt naar rato, er is een verdeelsleutel voor de 4 parochies. Gekeken wordt o.a. 

naar aantal parochianen en het aantal missen in de week. Nu in Castenray de missen 

komen te vervallen zal de verdeelsleutel aangepast worden. 

aansluiting internet is stopgezet i.v.m. 

kosten 

Gezinsbijdrage 

dit loopt al jaren terug, het aantal gezinnen dat betaalt daalt; dit jaar zijn de brieven over 

de gezins-bijdrage bij alle huishoudens in Oirlo in de bus gedaan, met dank aan de 

bezorgers van ’t Krentje. 



Container Sita 

dit is een hoge kostenpost. Voorstel vanuit de vergadering of het niet mogelijk is om de 

container op te zeggen en gebruik te maken van de mogelijkheid om het groenafval gratis 

op te laten halen door de gemeente.  

Jachthuur 

afspraken uit het verleden hierover waren niet duidelijk; er zijn twee jachtverenigingen 

die jachthuur betalen. Met een vereniging is afgesproken dat de opbrengst van de 

jachthuur dit jaar naar De Linde gaat en dat de Dorpsraad voortaan bekijkt welke 

vereniging/stichting het geld goed kan gebruiken. huur pastorie  

Bij de laatste huurder is gewerkt met een huurcontract waarbij vooraf een borgsom 

moest worden betaald. Deze borgsom is na afloop van de huurperiode terug betaald 

aan de huurder. zorg over financiële situatie kerk 

dit is idd een grote zorg; hoe kun je een kerk open houden?; 

binnen de werkgroep zijn we bezig om activiteiten te ontplooien om inkomsten genereren.  

Kerkhof 

er is kritiek op ’t bericht in ’t Krentje (: bordjes gereserveerd), er is onenigheid over de 

juiste regels inz. Herbergraving. Dré verwijst naar artikel 21 van de wet. Dominique stelt 

voor om na de vergadering een afspraak met Lei te maken om de zaken rondom het 

kerkhof te bespreken. 

Werkgroepen  

het zou goed zijn om in ’t Krentje te zetten wat de werkgroepen doen; goede dingen erin 

zetten. 

Geld verkoop pastorie 

het Bisdom wil stenen voor stenen; de bedoeling is een appartement te kopen en verhuren 

om zo inkomsten te genereren. 

Werkzaamheden kerkhof n.a.v. verkoop pastorie 

Voorheen liep de stroom op het kerkhof en de aansluiting van de waterpomp op het 

kerkhof via de pastorie. Op het moment dat de pastorie en omringende grond een eigen 

perceel is geworden zijn er een aantal afspraken gemaakt. Daar valt ook het 

dichtmetselen van de beide poorten (poort kerkhof – oprit pastorie / poort kerkhof – tuin 

pastorie) onder. Monique beschrijft dat er in de parochie nu tegenstrijdig gewerkt wordt 

ipv samengewerkt; communicatie is hierbij belangrijk toilet 

al vanaf 1998 is er vraag naar een toilet; ook de pastoor geeft de noodzaak hiervan aan; 

sommigen vinden dat het toilet te laat komt, halen aan dat er in het verleden de 

mogelijkheid is geweest om een toilet, op kosten van een parochiaan, aan te leggen. 

Vlag kerk 

De vlaggenmast die nu uit de toren hangt maakt dat de vlag niet altijd netjes hangt. Ook is 

het storend dat de Nederlandse vlag niet na zonsondergang binnen wordt gehaald. Is er 

geen andere mogelijkheid om te vlaggen?  

Rouwkapel 

Een aantal mensen lichten de rouwkapel verder toe: 

* Dominique: leest het contract voor het beheer voor;  

* Dré: licht toe hoe de rouwkapel ontstaan is (wens pastoor);   

* Leo: licht e.e.a. verder toe; 

* Els: maakt de kosten en baten van de rouwkapel duidelijk. 



De uitvaartonderneming ondervindt veel schade van de ongefundeerde lasterpraatjes die 

rondgaan. 

Ontwikkeling Federatief bestuur 

1 juli start het federatief bestuur, het KB vervalt dan; werkgroepen/commissies komen 

hiervoor in de plaats. 

Het federatief bestuur vertegenwoordigt de parochies Wanssum, Blitterswijck, Castenray 

en Oirlo en zal bestaan uit een voorzitter (pastoor), een secretaris, een penningmeester 

en bestuursleden. 

Dominique doet opnieuw een dringende oproep voor bestuursleden voor het federatief 

bestuur; als er geen mensen vanuit de parochies zitting nemen in het federatief bestuur, 

gaan anderen dit doen en verdwijnt de stem vanuit de eigen parochie. 

Rondvraag 

Leo Clephas bedankt het kerkbestuur en Rini (koster) voor hun inzet als vrijwilliger voor de 

parochie. 

Kerstkaarten; is het een idee om kerstkaarten te maken met foto’s van de 

gebrandschilderde ramen (ook om inkomsten te generen)? 

Inkomsten en nieuwe activiteiten; hoe gaat dat in de toekomst met het Bisdom? 

→ hier komen we over een half jaar op terug. Dan is er hopelijk meer duidelijkheid. 

Gym; kan de kerk hiervoor gebruikt worden als De Linde verbouwd wordt? dit is idd 

mogelijk. 

Oproep tot samenwerking; aan eerdere berichten in ’t Krèntje om mee te denken is geen 

gehoor gegeven. 

Sluiting 

Pastoor van Horne dankt ieder voor zijn of haar inbreng en sluit om 22.30 uur de 

vergadering. 

 


